
 

 

 

                                          Styrelsens verksamhetsberättelse för 2024 

 

Möten har hållits varje månad med undantag för januari och juli månad. 

Årsmötet hölls den 28 april på altanen vid klubbhuset med 43 st deltagande 

medlemmar. 

Störst fokus i år har legat på hur vi på kort och lång sikt ska hantera sjö- och 

torrsättning av våra båtar. Vi har tittat och räknat på olika alternativ – att 

försöka hålla liv i befintlig kran och få denna besiktigad, hyra in mobilkran vid 

några tillfällen vår och höst, att på sikt investera i en ny kran. Detta arbete 

fortgår. 

Extra årsmöte gällande kranfrågan hölls 31/8 med 69 st deltagande 

medlemmar. 

Det har åter varit stor efterfrågan på bryggplatser under sommaren. Tack vare 

att hamnchefen lyckats pussla med platserna har det mesta gått att lösa. 

För närvarande finns 259  medlemmar i klubben. 

Styrelsen tackar alla sektioner för ett gott arbete! 

 


